名称: 自动涂膜机

其他名称：AFA-II自动涂膜器 9800元

型号：AFA-II

荣计达产品编号：TL51

自动涂膜机是涂膜仪器，方便地在不同的底材上自动完成湿膜制备器或线棒涂布器的涂布运动，避免了涂膜过程中的人为因素误差，能有效地提高制膜的重现性。

The automatic film coating machine is a coating film instrument, which can automatically complete the coating motion of the wet film preparation device or the wire rod applicator on different substrates, avoiding human error in the film coating process, and can effectively Improve film reproducibility.

AFA-II自动涂膜机参数：

★涂布底座尺寸：475mm×350mm

★可真空尺寸;430mm×300mm

★可涂布长度：250mm或370mm

★涂布速率:0～10cm/s无**变速

★总功率：350W

★电源:220V 50Hz

★外形尺寸：705mm×505mm×270mm (长×宽×高)

★重量：约65Kg

AFA-II automatic coating machine parameters:

★ Coated base size: 475mm × 350mm

Vacuum size available; 430mm × 300mm

★ Coatable length: 250mm or 370mm

★ Coating rate: 0 ～ 10cm / s without **

★ Total power: 350W

Power: 220V 50Hz

★ Dimensions: 705mm × 505mm × 270mm (length × width × height)

★ Weight: about 65Kg

AFA-II自动涂膜机仪器特点：

★本设备采用无级变速电动机，**控制涂布速率。

★采用横杆推动湿膜制备器，对湿膜制备器的外形尺寸无特殊要求。

★采用内置真空泵，方便本设备的携带及搬运。

★放置在涂布器底座的左侧边缘的不锈钢废料收集盘，可收集多余的涂料，以确保设备本身及周围区域的清洁。

AFA-II automatic film coating machine instrument features:

★ This equipment adopts stepless variable speed motor to control the coating rate.

★ The crossbar is used to push the wet film maker, and there are no special requirements for the external dimensions of the wet film maker.

★ Built-in vacuum pump is convenient for carrying and carrying this equipment.

★ The stainless steel waste collection tray placed on the left edge of the applicator base can collect excess paint to ensure the equipment itself and the surrounding area are clean.

AFA-II自动涂膜机使用方法：

★接好电源。

★将待涂布底材（如：黑白纸）平放在涂布底座上，打开真空泵开关到“吸附”位置，这时，涂布底材即被吸附在涂布底座上了。（注意：当待涂布底材尺寸小于可真空尺寸时，应用其它纸张或用透明胶条遮盖多余的真空小孔，以免待涂布底材吸附不牢固，造成涂布失败）。

★将横向推杆放置在涂布底座两侧的固定杆上。

★选择适当的涂布长度，按下“复位”按钮，使横向推杆到达涂布的起始位置。

★将湿膜制备器放置在横向推杆的前方。

★选择适当的涂布速度。

★直接在湿膜制备器前面放置适量的待涂布涂料。

★按下“开始”按钮，开始涂布。

★待涂布停止后，将剩余涂料刮入废料收集盘。

★关闭真空泵，取下制好的样板，以待下次操作。

AFA-II automatic coating machine use method:

★ Connect the power.

★ Lay the substrate to be coated (such as black and white paper) flat on the coating base and turn on the vacuum pump switch to the "adsorption" position. At this time, the coating substrate is adsorbed on the coating base. (Note: when the size of the substrate to be coated is smaller than the vacuum-capable size, use other paper or cover the excess vacuum holes with transparent tape to prevent the substrate to be coated from adsorbing weakly and causing coating failure)

★ Place the horizontal push rods on the fixed rods on both sides of the coating base.

★ Select the appropriate coating length and press the "Reset" button to make the horizontal pusher reach the starting position of coating.

★ Place the wet film preparation device in front of the lateral push rod.

★ Select the appropriate coating speed.

★ Place an appropriate amount of coating material directly in front of the wet film maker.

★ Press the "Start" button to start coating.

★ After the coating stops, scrape the remaining paint into the waste collection tray.

★ Turn off the vacuum pump and remove the prepared template for the next operation.

AFA-II自动涂膜机注意事项：

★在设备运转过程中不能随便调节涂布长度的旋钮，否则会造成再次开机时滑杆不动作，一旦发生这种情况，可以把滑杆推到后，再开机，故障即可消除。

★涂布底座应保持清洁，有杂物粘在上面，以免影响涂布底座的平面度，从而影响下次涂布；若不慎将涂料滴落在涂布底座上，也应及时清洁。

★定时检查油杯油位，若发现油位不够，则应及时加入润滑油，以润滑导轨。

★每次使用本设备后，应用防尘罩遮盖，以免灰尘掉入真空小孔，并被真空泵吸入，影响其使用寿命。

★每次使用本设备后，应及时清洗废料收集盘。

Note of AFA-II automatic film coating machine:

★ During the operation of the equipment, the knob of the coating length cannot be adjusted arbitrarily, otherwise the slider will not move when the machine is turned on again. Once this happens, you can push the slider to the machine and turn it on again, and the fault can be eliminated.

★ The coating base should be kept clean, and there are debris stuck on it, so as not to affect the flatness of the coating base, which will affect the next coating; if the paint is accidentally dropped on the coating base, it should also be cleaned in time.

★ Check the oil level of the oil cup regularly. If the oil level is not enough, add lubricating oil in time to lubricate the guide rail.

★ After each use of the device, cover it with a dust cover to prevent dust from falling into the vacuum hole and being sucked in by the vacuum pump, affecting its service life.

★ After each use of this equipment, the waste collection tray should be cleaned in time.

AFA-II自动涂膜机装箱单：

A：主机               1台

B：附件.

1.横向推杆           1根

2.线棒夹具           1根

3.废料收集盘         1只

4.说明书             1本

5.产品合格证         1份

AFA-II Automatic Coating Machine Packing List:

A: Host 1

B: Attachment.

1. One horizontal putter

2.Wire rod clamp 1

3.Waste collection tray 1

4. Manual 1

5. Product certificate

